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Commissie 3 

Notulen                                                                      Zitting van 19 oktober 2021 
 
 
 

 

Samenstelling: 

Aanwezig: 

De heer Kurt Persegaal, voorzitter; mevrouw Astrid Wittebolle, schepen; de heer Jan Van Otten, schepen; de heer Eric 

Vos, raadslid; de heer Peter Roes, raadslid; de heer Ludwig Nietvelt, raadslid; de heer Bart Voordeckers, raadslid; de 

heer Jeff Dierckx, raadslid; de heer Achraf El Yakhloufi, raadslid; de heer Kevin Janssen, raadslid; de heer Koen De 

Busser, raadslid;  

Mevrouw Charlotte Verboven, commissiesecretaris 

 

Zijn eveneens aanwezig: 

De heer Peter Segers, raadslid; de heer Jan van Steenbergen, raadslid; 

 

Verontschuldigd: 

de heer Hannes Anaf; de heer Eddy Grooten; de heer Wout Schafraet 

 

 

19 oktober 2021 19.30 uur: - De voorzitter opent de zitting 

 

 

1. Goedkeuring verslag vorige vergadering 

GOEDGEKEURD 

 

Notulen 

Het verslag van vorige vergadering wordt goedgekeurd. 

Jan Van Steenbergen vraagt waarom de sporthal niet wordt toegelicht, ongeacht dat dit wel zo was beloofd in de 

commissie van september. 

Schepen Van Otten meldt dat er een mail werd verstuurd naar alle fractieleiders om dit in de commissie van november 

toe te lichten omdat dit wordt opgenomen bij de budgetbesprekingen die nog volop aan de gang zijn. 

Eric Vos zegt dat het dossier van de sporthal reeds meerdere malen op de gemeenteraad geweest is, maar steeds 

werd uitgesteld. Hij vindt dat T.I.M. heel geduldig is geweest, maar dat geduld raakt stilaan op. Hier wordt zeker en 

vast op teruggekomen tijdens de gemeenteraad van oktober. 

 

 

 
 

 

2. Goedkeuring culturele convenanten 2022 – 2023 

GOEDGEKEURD 

 

Toelichting 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om de culturele convenanten voor de periode 2022 - 2023 goed te keuren. Dit 

is een verlenging met twee jaren van de bestaande convenanten 2020 - 2021. 

 

Notulen 

Aan de hand van een ppt geeft Nico Verhoeven toelichting bij dit punt. 

Eric Vos merkt op dat in de bundels van de gemeenteraad vermeld staat dat de verlenging gaat over de convenanten 

afgesloten voor de periode van 2021-2022, maar vraagt of dit niet de convenanten van 2020-2021 moeten zijn. 
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Nico Verhoeven bevestigt dit en schepen Wittebolle vult nog aan dat dit zal worden aangepast. 

Bart Voordeckers meldt nog dat het evaluatiemoment in 2023 ten gronde moet gebeuren, want er zal dan 4 jaar voorbij 

zijn. Hij vraagt nog welke criteria er ingepland wordt voor de evaluatie. 

Nico Verhoeven antwoordt dat zij vooraf intekenen voor acties die zij zullen ondernemen tijdens de afgesloten periode 

en er wordt dan nagegaan of zij deze ambities ook hebben kunnen waarmaken. 

Schepen Wittebolle vult nog aan dat die criteria verankerd zitten in de convenant en dat die evaluaties samen met hen 

gedaan worden. Er worden gesprekken aangegaan om bedragen vast te stellen. 

 

 

 
 

 

3. Planning en timing sportieve gedeelte Waterheide 

GOEDGEKEURD 

 

Toelichting 

Op commissie 3 van dinsdag 21 september 2021 kwamen we de lopende sportinfrastructuur dossiers toelichten.  

We kregen hier de vraag om de planning en timing rond het project Waterheide wat meer toe te lichten. 

 

Notulen 

Aan de hand van een ppt geeft schepen Van Otten toelichting bij dit punt. 

Peter Roes vraagt voor de duidelijkheid dat de kleedkamers en de kantine toch eerst worden aangelegd en daarna 

pas het kunstgrasveld. 

Schepen Van Otten bevestigt dit en vult aan dat er in september samen gestart wordt met de ontwikkeling van de site, 

maar dan moeten uiteraard de financiën van White Star ook in orde zijn. Zij gaan acties organiseren om geld in te 

zamelen, zoals een spaghettigslag, een sinterklaasfeest. Er zal ook gestart worden met de verkoop van win-

winobligaties. 

Eric Vos was blij met de vraag van Peter Roes over de timing, zo werd dit nog eens onder de aandacht gebracht. Hij 

stelt zich echter wel vragen bij de techniciteit van een verkoop van obligaties. Dit project mag hierop niet falen. 

Schepen Van Otten meldt dat hij geen zicht heeft op de techniciteit van obligaties, laat staan hoe dit praktisch en 

juridisch in zijn werk zit. 

Jan Van Steenbergen vraagt ter verduidelijking dat alles tot en met punt 6 (op de slide) moet afgewerkt worden 

vooraleer White Star op de nieuwe terreinen kan starten. 

Schepen Van Otten bevestigt dat White Star start vanaf het seizoen '24-'25 op de nieuwe terreinen en dat dit inderdaad 

pas zal gebeuren nadat punt 6 op de slide is afgewerkt. 

Peter Roes meldt nog dat de aanleg van de oversteekplaats eigenlijk een maat voor niets was want de kinderen die 

uit het straatje komen, steken de straat gewoon over en doen dit niet via het zebrapad.  

Schepen Van Otten vult aan dat er daarom bij de definitieve heraanleg een participatie van de inwoners zal zijn. 

Eric Vos vraagt ook nog dat de definitieve heraanleg zeker goed kan bekeken worden met de dienst Mobiliteit zodat 

gevaarlijke situaties tot een minimum kunnen worden beperkt. 

Peter Roes vraagt hoever het staat met de publicatie in het Belgisch Staatsblad van het GRUP 'Sportterreinen 

Waterheide'. 

Schepen Van Otten meldt dat dit deze ochtend gebeurd is. 

Peter Roes hoopt dat deze laattijdige publicatie het project niet nog verder achteruit stelt.  

Uit het publiek komt de vraag hoeveel de stad zelf gebudgetteerd heeft. 

Schepen Van Otten heeft hier niet echt een zicht op en zal dit bij het verslag laten toevoegen. 

Eric Vos denkt dat dit om en bij de 1,5 miljoen euro inclusief aankoop was, maar er waren ook nog een aantal punten 

die nog moesten worden uitgeklaard. 

 

 

 
 

 

4. Samenwerkingsovereenkomst De Rode Antraciet en Stad Turnhout 

GOEDGEKEURD 

 

Toelichting 

Reeds enkele jaren organiseert Buurtsport wekelijks een sportactiviteit in de gevangenis van Turnhout. Om dit te 

organiseren werden er steeds afspraken gemaakt, maar deze werden niet opgenomen in een formele overeenkomst. 
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Omwille van een nieuw gedragsprotocol - dat persoonlijk ondertekend moet worden door mensen die werkzaam zijn 

in de gevangenis Turnhout in welke hoedanigheid dan ook - dient er een overeenkomst opgemaakt en goedgekeurd 

te worden zodat  de monitoren van Buurtsport het protocol ten persoonlijke titel kunnen ondertekenen. 

 

Notulen 

Schepen Van Otten geeft zelf toelichting bij dit punt. 

Jan Van Steenbergen merkt op dat het personeel van de gevangenis een bewijs van goed gedrag en zeden moet 

kunnen voorleggen vooraleer zij in dienst mogen treden. Hij stelt dat dit voor de buurtsporters ook zo zou moeten zijn. 

Schepen Van Otten deelt mee dat deze overeenkomst door de vzw zelf werd bezorgd en hier geen inspraak in hebben 

gehad. 

Peter Segers meldt dat elke medewerker van de stad ook een bewijs van goed gedrag en zeden moet kunnen 

voorleggen voor zij in dienst worden genomen, zowel contractuele als statutaire. In die zin zijn de buurtsporters ook 

afgedekt.  

Eric Vos verwijst naar de overeenkomst over het bijhouden van gegevens: misschien is het wel van belang dat deze 

gegevens worden bijgehouden (na uitdiensttreding), moest er ooit een antecedent zijn. 

Kurt Persegael meent dat ingevolge de GDPR de gegevens moeten verwijderd worden wanneer de buurtsporter niet 

meer in dienst is. 

Schepen Van Otten stelt voor om dit na te vragen. 

Eric Vos meldt dat dit niet nodig is, maar vindt dat het misschien wel nuttig kan zijn dat de burgemeester of de politie 

een onderzoek kan opstarten, moest dit ooit nodig zijn. 

 

 

 
 

 

5. Punten agenda Gemeenteraad en Raad Maatschappelijk Welzijn 

GOEDGEKEURD 

 

Notulen 

Er werden geen extra punten aangehaald. 

Eric Vos vraagt nog of het klopt dat er geen punten voor de Raad voor Maatschappelijk Werk zijn. Peter Segers 

bevestigt dit. 

 

 

 
 

 

6. Uit het college 

GOEDGEKEURD 

 

Notulen 

Er werden geen punten aangebracht. 

 

 

 
 

Charlotte Verboven 

Commissiesecretaris 



Inv/expl ink/uitg Omschrijving 2017 2018 2019 2020 2021 2022 2023 2024 2025

Inv inkomst verkoop voetbalterreinen White Star 0,00 0,00 0,00 259.800,00 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00

Inv uitgave Realisatie sportinfrastructuur site Waterheide 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00 435.420,00 0,00 0,00 0,00

Inv uitgave Project Waterheide - verwerving gronden 0,00 0,00 213.090,50 11.240,00 0,00 0,00 273.735,00 0,00 0,00

inv uitgave Project Waterheide - plannen en studies 16.643,66 13.310,99 788,13 1.330,70 0,00 2.172,36 0,00 0,00 0,00

Inv uitgave

Project Waterheide - eenmalige canon 

erfpacht gronden Waterheide met Zorggroep 0,00 0,00 0,00 50,00 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00

Inv uitgave Omgevingsaanleg Waterheide - White Star 0,00 0,00 0,00 2.296,07 569.703,93 0,00 0,00 0,00 0,00

inv uitgave

aankoop containers voor FC White Star 

Schorvoort 0,00 26.069,23 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00

expl uitgave Opmaak opmetingsplan Waterheide 0,00 0,00 3.450,00 1.798,48 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00

expl uitgave

RUP Waterheide - provisie 

Vastgoedtransacties 0,00 4.000,00 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00

expl uitgave Notariskosten aktes Technico-Orion 0,00 0,00 0,00 1.036,15 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00

expl uitgave Kosten raadsman Rup Raad van State 0,00 0,00 5.820,10 0,00 2.238,50 0,00 0,00 0,00 0,00

expl uitgave

Planbatenheffing 2020 - Sporttereinen 

Waterheide 0,00 0,00 0,00 794,6 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00

Aanpassing plateau Slagmolenstraat gebeurde in eigen beheer.


